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Van de voorzitter  
Beste KBO-leden, 
We zijn weer een nieuw jaar begonnen en we denken met een goed gevoel terug aan onze Nieuwjaars-
bijeenkomst. In een goede sfeer mochten we proosten op het komende jaar. Op dit moment zijn we op 
de hoogte van de veranderingen die er zijn als gevolg van de wijziging van de rechtspositie van de KBO-
Zuidholland die als zelfstandige vereniging verder gaat. Alleen het vervangen van het magazine door de 

 een verandering die voor alle leden merkbaar is. Voor de rest verandert er 
vrijwel niets aan de aangeboden diensten zoals kortingen op verzekeringspremies enzovoorts. 
Toch is er voor onze eigen vereniging een klein gevolg in verband met de - op de vorige Algemene Leden 
Vergadering afgesproken - statuten. Het betreft naamsveranderingen van KBO-Zuidholland, die in de 
tekst voorkomen. Hiervan heeft u in een eerdere nieuwsbrief al kennis kunnen nemen omdat de bewus-
te pagina gecorrigeerd is afgedrukt met doorhalingen en aanvullingen in de tekst die betrekking hebben 
op de beëin
daarom in de gelegenheid stellen om hierover op de komende Algemene Leden Vergadering op 21 maart 
a.s. uw goedkeuring te geven. Ons bestuur gaat er van uit dat dit voor u geen probleem is. Mocht u toch 
bezwaar willen maken, gaan we er vanuit dat u dit tijdig aan ons kenbaar maakt en wel uiterlijk op 14 
maart a.s. zodat we de agenda kunnen aanpassen. 
Wij zijn als bestuur bijzonder verheugd dat er sprake is van uitbreiding van ons ledenaantal en in het 
bijzonder leden die een taak voor onze vereniging willen uitvoeren. Zo zult u in onze nieuwsbrief met een 
nieuwe Huba kunnen kennismaken. Te weten mevrouw Fransien van Rijn. Verderop in de nieuwsbrief 
stelt zij zich voor. Fransien heeft inmiddels het opleidingstraject van KBO Zuidholland afgerond. 
Op 5 december 2023 was er in Haastrecht een regiobijeenkomst met als titel 
worden . Sprekers waren o.a. medewerkers v het advies- en meldpunt voor huishoude-
lijk geweld, ouderenmishandeling en kindermishandeling. Dit is van belang als er sprake is van mishande-
ling van jezelf of een ander, of als je zelf geweld gebruikt.  Er was ook een verhandeling van Prof. dr. 
Janine Jansen, lector Veiligheid in afhankelijkheidsrelaties waaronder ouderenmishandeling. De derde 
spreker was de heer Theo Trompetter, arts en directeur bijstandsorganisatie Expert in beoordeling wils-
bekwaamheid in relatie tot financiële uitbuiting. De kern van de adviezen kwam neer op het regelen van 

r werd aanbevolen gebruik te 
maken van deskundigen.  
Op maandag 12 februari hebben we vergaderd met het SVO en daarbij kwamen de Huba-werkzaamhe-
den ter sprake. Een belangrijk onderwerp ging over de mensen die om welke reden dan ook geen belas-

tingopgave bij de belastingdienst doen. Deze mensen laten al gauw zeker 
 200,= belastingteruggave liggen. Er wordt dus aangeraden om altijd aangifte 

 
Ook ons bestuur heeft vergaderd. Behalve de standaardonderwerpen is er 
gesproken over de voorbereiding op de Algemene Leden Vergadering op 21 

maart a.s. met het opstellen van de agenda, het secretarieel jaarverslag en het financieel verslag. Ook 
zijn de aanbevelingen van de kascommissie besproken. Op 18 maart a.s. is er een bijeenkomst van KBO 
Midden Holland onder leiding van de heer Ruigrok van KBO Zuidholland. Wij zijn hierbij gastheer. Ook 
hebben we gesproken over de te e op 13 februari 
plaatsvond. Hiervan vind u verderop in de Nieuwsbrief een verslag. 
Een hartelijke groet van uw voorzitter, Marcel de Groot  

 



2 
 

Spreuk van de maand maart 

Als er slechte dagen komen,  
is het kostbaarste bezit  

de herinneringen  
aan de goede dagen  

 

Met toestemming overgenomen van een rouwkaart 

LIEF EN LEED  
Kroonverjaardagen  

75 jaar  
31-3-2023 mevrouw D. Strijker-Baan    

90 jaar  
28-3-2023 mevrouw  M. Wolters-Vogel Caceres  

                      

     Jarigen in maart 
6 Carien van Nierop-Bergervoet (1948)  
7 mw. Slootmaker-Raadsen (1948) geb.dag. Mw. Adrie Bravenboer (1940) 
8 mw. van Os-Belmer (1940)  
9 Emiline Oosthoek-Kuppens (1948)  
15 Nelly van der Reijden-Koutstaal (1935)  
16 Wina van Baalen (1946)  
19 Adriana de Groot (1956)  
20 Dina van Ameijden-Teeuwen (1940)  
23 Pine Koolhaas-van de Torre (1943) Riet Ross-Meijer (1946) 
29 mw. Both-Versluis (1948)  
30 Gerda Rosman (1948)  
31 Peter Diemel (1940) Dingena Strijker-Baan (1949) 

 
 

Uitnodiging voor de ALV 2024 KBO afdeling Nieuwerkerk aan den IJssel  

Wij nodigen alle leden van de KBO afdeling Nieuwerkerk aan den IJssel uit voor de ALV.  
In onderstaand kader staat het programma voor die middag.  
Indien u lid bent van de KBO afdeling Nieuwerkerk aan den IJssel en deze Algemene 
Ledenvergadering in de St. Joseph wil bijwonen maar slecht ter been bent, dan kunt u dit 
bij uw aanmelding aangeven en kan er voor vervoer gezorgd worden.     
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ALGEMENE LEDEN VERGADERING KBO - AFDELING NIEUWERKERK a/d IJSSEL  

LET OP  GEWIJZIGDE DATUM ALV !!  
Donderdag 21 maart 2024  locatie: Ontmoetingsruimte St. Josephkerk, Kerklaan 20  

Programma 

13.30 uur  Ontvangst met koffie/thee en iets lekkers  
14.00 uur  Algemene Leden Vergadering 
15.30 uur Pauze/Gelegenheid voor een spelletje, sjoelen, kaarten,   

 een drankje en tijd om met elkaar te praten  
17.00 uur Chinees buffet  
18.15 uur  Afsluiting  

De toegang tot de ALV en aansluitende maaltijd is gratis voor leden (m.u.v. de drank-
jes). Introducees die de intentie hebben lid te worden, zijn van harte welkom op de ALV 
en  = per stuk.  
Aanmelden verplicht, uiterlijk zondag 17 maart bij de penningmeester. Dit kan via e-
mail: zuidwi@telfort.nl of via telefoonnummer: 06-14180264.  
Indien van toepassing kunt u uw dieetwensen doorgeven.  
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Terugblik bezoek RABO bank  door George Henkens  
Op dinsdagmiddag 13 februari hadden we Sandra van Grieken te gast. Zij werkt bij de 
RABO bank in Gouda en is bovendien adviseur Mobiele Bankzaken. Zij zou ons vertel-
len over Veilig Bankieren/Voorkomen van fraude. Dat dit onderwerpen zijn waarvoor 

mensen was het zaaltje bomvol. 
Het was een bijzonder leerzame middag en deze nieuwsbrief heeft niet genoeg 
ruimte en moet bovendien zo snel na deze middag ter perse gaan, dat het mij niet 
lukt om alle nuttige dingen die ze vertelde, hier te behandelen. Maar dat ga ik de 
volgende nieuwsbrief wel doen. Toch wil ik een paar zaken hier nu wel een podium 
geven, omdat ze oh zo belangrijk zijn. 

Banken zullen nooit vragen om je betaalpas op te sturen of mee te geven, je veiligheidscodes door te 
geven, geld over te maken of via een link of sms in te loggen. Wordt u daar wel om gevraagd per tele-
foon of computer, dan is het niet pluis, niets doen dus! 
Zoek vandaag nog het alarmnummer op van uw bank en zorg dat die altijd bij de hand is. Bel dat num-
mer direct als er iets gebeurt waarvan u denkt dat het niet pluis is. De bank kan dan maatregelen nemen 
zodat uw geld veilig is. Schaam je niet om te bellen, iedereen kan bij de neus worden genomen! 
Fraude komt veel voor met bekenden, zelfs met je eigen kinderen. Als je bekenden wil laten helpen met 
je financiën, doe dat dan via een bancaire volmacht, je bank kan je daar alles over vertellen (en ik in de 
volgende nieuwsbrief). 
Als u wilt regelen hoe het met u gaat als u niet meer in staat bent uw zaken zelf te regelen, maak dan 
een levenstestament. Bedenk wel dat banken bijvoorbeeld eisen dat kan worden aangetoond dat dit 
levenstestament is gemaakt toen u nog in orde was. Dat betekent dat banken een levenstestament 
willen zien dat via een notaris werd opgesteld.  

Het is natuurlijk heel jammer dat je niet meer even naar de bank kan lopen. Maar Sandra van Grieken is ook 
adviseur Mobiel Bankzaken bij de RABO bank. Ze zei me vooral in dit stukje op te nemen dat iedereen (die 
bij de RABO bankiert) haar mag bellen en ze bij u thuis komt als u dat graag wil. 
Stuur dan een e-mail naar mobielebankservice.zh@rabobank.nl Stel in deze mail uw vragen en uw naam en 
telefoonnummer dan belt een adviseur u op. 
Maar ik heb natuurlijk ook de contactgegevens van Sandra van Grieken zelf, dus u kunt haar ook recht-
streeks mailen of bellen via: 0887226600 en Sandra.van.Grieken@rabobank.nl 

 

Mag ik even voorstellen      door George Henkens 
De oproepen in onze laatste nieuwsbrieven voor nieuwe HUBA
gevolg gebleven. Kon ik in de vorige Nieuwsbrief Albert Meijerink aan u voorstel-
len, deze keer maken we kennis met Fransien van Rijn-Maters. 
Zij las onze Nieuwsbrief die op een leestafel lag en herkende zich in het profiel 
van een HUBA. Aangezien ze over wat meer tijd ging beschikken schoot ze haar 
overbuurman Sjaak Zuidwijk aan, die net met de kerkbalans enveloppe langs-
kwam en meldde zich als KBO lid en HUBA.  

 iets weten over 
de persoon die je zou kunnen helpen met dingen die best heel privé zijn. Het is fijn als je iemand kan vragen 
met wie er een zekere verwantschap voelt, ook al ken je elkaar (nog) niet. 
Fransien is na haar aanmelding direct opgenomen in de procedures die de KBO ZH voor HUBA  heeft opge-
steld, ze kwam precies op tijd. 
Op dinsdagochtend 12 februari zit ik om 9 uur tegenover haar bij haar thuis aan de Pr. Alexanderlaan 87. Ze 
woont daar met haar man al sinds 1996. Beide kinderen zijn volwassen en uitgevlogen. 

 en ben opgegroeid in Rotter-
dam Zuid, meer precies Hoogvliet. Ik hield van naaien en haken en wilde per se naar de Huishoudschool, 
want daar kreeg je les in die dingen. Niet om daar je werk van te maken, maar gewoon omdat ik dat heerlijk  
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vond. Binnen die opleiding koos ik voor de kantooropleiding en toen ik mijn diploma had gehaald ging ik 
aan het werk op het hoofdkantoor van Unilever. Elke dag fietste ik van  
In 1971 (Fransien is dan  18 jaar) verhuisde het gezin naar Voorschoten en werkte ze in Leiden. 
Ze trouwt met Wim en krijgt kinderen (Wendy en Remco) en blijft part time werken, maar ook veel leren. 
Veel in de avonduren en ze bekwaamde zich via de avond-MAVO en boekhoud cursussen in alle soorten 
kantooradministratie en uiteindelijk ook de loonadministratie. In 1981 gaat Fransien in Capelle Schollevaar 
wonen en doordat zoon Remco op het Thorbecke zat in Nieuwerkerk komt ons dorp in beeld en zo komen 

deed ik de loonadmini-
stratie van een woningcorporatie en kreeg ik de kans ook kennis te maken met de andere facetten van het 
bedrijf dan alleen de (loon)administratie, zoals contacten met huurders. Zo kwam ik in aanraking met klan-
ten die in de problemen waren geraakt en hun huur niet meer konden betalen. Ik heb toen geleerd hoe je 
mensen in die situatie kunt helpen om hun leven financieel weer op de rit te krijgen. En dat vond ik van alle 

 
Tja, toen begreep ik dat Fransien zich aangesproken voelde door de oproep in onze Nieuwsbrief. Met haar 
kennis en ervaring kan ze iedereen helpen met het invullen van de vaak oh zo ingewikkelde belastingaan-
gifte of andere lastige formulieren. Achterin deze Nieuwsbrief op blad 12 heb ik alle relevante gegevens van 
Fransien opgenomen. Neem vooral contact met haar op als u hulp nodig heeft!   
Fransien hartelijk welkom bij de KBO Zuidplas. 

 
 
 

Algemene Ledenvergadering van de KBO  Nieuwerkerk 

op 21 maart 2024 om 14:00 uur in de St. Josephkerk 
 

Agenda 

1. Opening door voorzitter Marcel de Groot 
2. Mededelingen door secretaris George Henkens 
3. Verslag van de ALV van 9 maart 2023, vergadering 1 en 2  

a) Jaarverslag 2023 door George Henkens 
4. Financieel Jaarverslag 2023 door penningmeester Sjaak Zuidwijk 

b) Verslag Kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 
c) Décharge bestuur en penningmeester voor het gevoerde beleid 
d) Begroting 2024 

5. Stemming over de Statuten wijziging zoals deze is gepubliceerd op bladzijde 4 van onze Nieuwsbrief 
van december 2023/januari 2024 

6. Wat verder ter tafel komt/rondvraag 
7. Sluiting van de vergadering 

 
 

 

In deze Nieuwsbrief zijn de verslagen van de ALV 2023 opgenomen evenals 
het financieel jaarverslag over 2023 en de begroting over 2024. Neemt u 

deze Nieuwsbrief als u blieft mee naar de vergadering. 



5 
 

KBO afd. Nieuwerkerk aan den IJssel 

Verslag van de Algemene Leden Vergadering van de Afdeling KBO-Nieuwerkerk aan den 
IJssel, gehouden op 9 maart 2023 in de St. Josephkerk. 
 

Aanwezig zijn: 
De heer M. de Groot (voorzitter) 
De heer J. Zuidwijk (penningmeester) 
De heer G. Henkens (secretaris) 
Mevrouw I. Vasterman (lid) 
En 44 leden van de KBO afdeling Nieuwerkerk aan den IJssel. 
De vergadering vindt plaats in de kerkzaal. In de Nieuwsbrief van april 2023 
opgenomen. 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 14:15h als gebleken is dat alle zich aangemelde leden zijn gearriveerd en 
heet iedereen hartelijk welkom. Hij memoreert dat dit een bijzondere middag is. We zullen namelijk 2 
ledenvergaderingen moeten houden. Op de agenda van de eerste vergadering staan statuten wijzigingen. Volgens 
de huidige statuten moet dan tenminste 50% van de leden aanwezig zijn. Ondanks de grote opkomst vandaag, is 
dat niet het geval. Na de pauze zal dus de tweede vergadering aanvangen, waarin de statutenwijziging wederom 
aan de orde zal komen en waar nu een meerderheid van 2/3 nodig is om de beoogde wijziging van de statuten te 
kunnen goedkeuren. Eén en ander is in de Nieuwsbrief van februari 2023 uiteengezet. 
 

2. Mededelingen 
Aan het begin van deze bijeenkomst staan wij stil bij de leden die niet meer in ons midden zijn. Ter nagedachtenis 
wordt voor elk een kaars aangestoken. 
In 2022 ontvielen ons de volgende leden: 

 Helena de Boed 
 Mevrouw H. van Driel-Noorlander 
 Mevrouw G. Duvalois-Vlig 
 Piet van Geest 
 Resie Kleij-Braun 
 Jan Koolhaas 
 Josephine Kox-van Ruitenbeek 
 Kitty van Meurs-Pluimes 
 Joop van der Reijden 
 Jim McMahon 
 Koos Wolters 

Helaas ontvingen we dit lopende jaar bericht van het overlijden van Adri Bravenboer, Jan Hilkhuijsen en Piet van 
Oosten. Ook voor deze overledenen werd een kaarsje aangestoken en we gedenken ze in stilte. 
 

3. Verslag van de ALV van 17 maart 2022 
Het verslag van de ALV van 17 maart 2022 was opgenomen in de Nieuwsbrief van maart 2023, zodat alle leden 
hiervan kennis hebben kunnen nemen. Op elke tafel ligt een exemplaar. 
De voorzitter vraagt de vergadering of die opmerkingen heeft over dit verslag. Dat is niet het geval, waarna het 
verslag ongewijzigd wordt goedgekeurd. De voorzitter dankt de secretaris voor dit verslag. 
Vervolgens krijgt de secretaris het woord om zijn secretarieel verslag over 2022 te doen. 
Het jaar van 2022 begon hoopgevend, langzaam werden de maatregelen ter beteugeling van de Coronapandemie 
versoepeld. De overheid adviseerde ons nog wel onszelf te laten vaccineren zodra je daarvoor in aanmerking 
kwam. 
Helaas bracht de inval van Rusland in buurland Oekraïne de wereld opnieuw in grote problemen. Het had vrijwel 
meteen ook gevolgen voor ons, met stijgende energieprijzen die doorwerkten in prijsstijgingen die we lang niet 
hebben meegemaakt. Als KBO afdeling hebben we ons in SVO verband ingezet om de energietoeslag zo goed 
mogelijk onder de aandacht van iedereen te brengen en hebben getracht het gemeentebestuur te bewegen de 
inkomensgrens voor de energietoeslag te verhogen, helaas vergeefs. 

 

 

Het afgelopen jaar konden we de volgende 
personen als nieuw lid verwelkomen: 

 Adri Bravenboer 
 Pierre van Bruchem 
 Koosje van Bruchem 
 Harry van Rooijen 
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We gingen op 20 januari dit jaar van start met de gebruikelijke Nieuwjaarsbijeenkomst, waarbij we nog wel 
rekening hielden met de Corona maatregelen.
Op donderdag 17 februari was een gewone Ontmoetingsmiddag georganiseerd, waarbij Hans Stapels op de 
dankzij hem verkregen tafeltennistafel, een plaatje mocht plakken zodat nog voor vele generaties na ons duidelijk 
is aan wie we deze tafel te danken hebben. 
Elke derde donderdag daarna was er een Ontmoetingsmiddag voor onze leden. 
Op donderdag 17 maart was de Algemene Ledenvergadering met aansluitend het buffet afkomstig van het 
Chinese restaurant de Gouden Oceaan. 
Op dinsdag 19 april bezochten we de Oudheidkamer van ons dorp om van de heer Knoester een inleiding te 
krijgen over de tentoonstelling van oude schoolplaten die hij had samengesteld.  
Op donderdag 19 mei was Ouderenadviseur Cherel Satijn te gast op onze Ontmoetingsmiddag. Voor velen 
inmiddels een bekende maar ook vertrouwde persoon van de stichting ZO! Het was mooi mee te maken dat de 
aanwezigen elkaar vertelden over hun eigen ervaringen over bereikbaarheid in noodsituaties. 
Op donderdag 16 juni was een High Tea in de buitenlucht georganiseerd, die wederom op een grote 
belangstelling kon rekenen. Dat lijkt een terugkerende activiteit van onze afdeling te worden. De dames die de 
catering voorbereiden doen dit inmiddels geheel zonder externe begeleiding en er moet worden gezegd dat de 
inwendige mens die middag bijzonder werd verwend! 
Op zaterdag 2 juli was op het Raadhuisplein het Jeu de Boules toernooi. Voor deze gelegenheid had de KBO zich 
met 2 teams ingeschreven! In stralend weer deden onze teams hun best, maar we hadden nog te weinig 
geoefend. Dat doen we volgende keer vast beter!  
Op donderdag 29 september bezochten we het museum Naturalis in Leiden. Na koffie liepen we op eigen 
gelegenheid langs de museumcollectie en bewonderden we het gebouw om daarna gezamenlijk te lunchen in het 
restaurant van het museum. 
Het Jeu de Boules toernooi leidde ertoe dat we op 20 oktober naast een High Tea (nu wel binnen) ook een 
demonstratie Koersbal kregen, door 2 heren van de KBO Boskoop. Het lijkt op Jeu de Boules, maar nu rolt men 

 
Op grond van het enthousiasme bij deze demonstratie en een tweede hands aangeboden set benodigdheden 
voor Koersbal deed het bestuur de volgende dag besluiten de penningmeester af te vaardigen naar Lutjebroek om 
deze set aan te schaffen. 
Op donderdag 17 november kregen we bezoek uit Oldenzaal van een producent van fietsen met drie wielen. 
Onder grote belangstelling kon men kennis maken met de voordelen van dergelijke fietsen. 
Op donderdag 15 december was de traditionele kerstviering georganiseerd, waarbij we tevreden konden 
constateren dat we de beperkingen die de corona ons had opgelegd weer volkomen waren verleerd. Dit 
betekende dat we weer gezellig dicht naast elkaar konden zitten, een arm om elkaar heen konden slaan en voluit 
konden lachen. 
Dit jaar verwelkomden we 2 personen die onze afdeling op bijzondere wijze ondersteunen namelijk Clemens Flint, 
die ons tijdens de Ontmoetingsmiddagen voorziet van een hapje en een drankje en bovendien als inval tafeltennis 
docent optreedt. 
Ook nieuw is Nathalie Klamer. Zij wil ons helpen in de rol van HUBA (HUlp bij Belasting Aangifte ) en als 
Ouderenadviseur.  
Een bijzondere gebeurtenis dit jaar was de Koninklijke Onderscheiding die Hans Stapels geheel verdiend heeft 
ontvangen. 
Het bestuur kwam dit jaar wederom 10 keer in vergadering bijeen, onze Nieuwsbrief verscheen ook weer 10 keer. 
Deze werd evenzo vaak bezorgd door 12 lopers, waarvoor het bestuur ze bijzonder erkentelijk is. Elke keer dat we 
elkaar ontmoeten, staan er weer mensen klaar om koffie, thee, drankjes en hapjes uit te serveren. Bij de High Tea 
is deze groep versterkt met de cateringgroep. Ik vraag de vergadering deze mensen met een daverend applaus te 
bedanken voor hun toewijding en inzet. 
Dit jaar zijn we gestart met het versturen van e-mails ter herinnering aan bijeenkomsten en het lijkt erop dat dit 
een positieve invloed heeft op het aantal aanwezigen tijdens de Ontmoetingsmiddagen. 
We kijken terug op een gezellig jaar waarbij de opkomst bij onze bijeenkomsten ronduit goed te noemen is. 
De voorzitter vraagt de vergadering of er opmerkingen zijn over dit verslag, hetgeen niet het geval is. 
De voorzitter bedankt de secretaris voor het verslag. 
 

4. Financiën  -  Jaarverslag 2022 
In de Nieuwsbrief van maart 2023 zijn de financiële overzichten over 2022 en 2023 gepubliceerd. Alle leden 
hebben deze dus in alle rust thuis kunnen bestuderen. Op de tafels zijn nog 30 Nieuwsbrieven gelegd, zodat de 
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aanwezigen die hun exemplaar niet hebben meegenomen, deze alsnog kunnen gebruiken bij de toelichting die de 
penningmeester vervolgens geeft.
De overzichten geven weer: het financieel Jaarverslag 2022 op blad 17 bovenaan, de begroting 2022 uitgezet 
tegen de realisatie 2022 op blad 17 onder. Op blad 18 geven de twee kleine tabellen bovenaan de gegevens van 
het vermogen weer. 
Er is voor 228 leden 7,81 per lid afgedragen aan de KBO Zuid Holland. Alle contributie over 2022 is geïnd. 

 4.500,00 overgemaakt naar de spaarrekening. Dit bedrag is grotendeels afkomstig van de verkoop van 
het vastgoed van de KBO in Bergschenhoek.  

-. 
Bijzondere kosten zijn de aanschaf van de Koersbal attributen.  
Op een vraag van de heer Scholte over de opmerking uit het vergaderverslag van 2021 waarin het voorzieningen 
fonds wordt genoemd, geeft de penningmeester aan dat hiermee de spaarrekening werd bedoeld. Dit tegoed 
heeft geen speciale bestemming. Het bestuur voert ten aanzien van deze tegoeden een voorzichtig beleid, 
waarbij we kleine tekorten kunnen opvangen.  
Op vragen van de heer Triesschijn antwoordt de penningmeester dat de subsidie van de gemeente Zuidplas wordt 
gegeven ter ondersteuning van door ons ingediende activiteiten en hiervoor geen financiële cijfers van onze 
afdeling worden gevraagd.  
 

Verslag Kascommissie 
De Kascommissie bestaande uit mevrouw Ank Baas en de heer Jan Boerendoek heeft de financiële stukken op 13 
februari 2023 gecontroleerd en goedgekeurd. 
Decharge bestuur en penningmeester 
De voorzitter vraagt of er nog vragen zijn over het jaar 2022, hetgeen niet het geval is.  
Hij vraagt de vergadering om de penningmeester en het bestuur te dechargeren voor het beleid in 2022, hetgeen 
de vergadering onder applaus doet. 
Begroting 2023 
Vervolgens presenteert de penningmeester de begroting 2023 745,-. 
Opgemerkt moet worden dat hierbij nog niet is opgenomen de subsidie die bij de SVO is aangevraagd -) 
voor de Koersbalactiviteiten. Ook is nog niets opgenomen voor de notariskosten die worden gemaakt indien de 
statutenwijziging moet passeren.  
Hogere kosten worden begroot voor de kerkhuur. Voor de KBO geldt al een gereduceerd tarief, maar ook voor de 
kerk zijn de energiekosten hoger en is een huuraanpassing redelijk. 
De kosten voor de Nieuwsbrieven zijn ook wat hoger begroot, omdat ze wat dikker zijn geworden door de 
bijdragen van de secretaris. De penningmeester is van mening dat die bijdragen echter zeer worden gewaardeerd 
en zeker niet moeten worden beperkt uit kosten overwegingen. Hierop klinkt een instemmende ruis door de 
kerkzaal. De penningmeester memoreert, dat deze prachtige Nieuwsbrieven alleen maar mogelijk zijn dank zij de 
inspanning van Irene Vasterman, wat leidt tot een daverend applaus. 
De penningmeester acht - niet bezwaarlijk omdat dat kan worden gedekt uit de 
spaarreserve. De vergadering stemt in met deze begroting. 
 

Benoeming nieuwe Kascommissie  
De kascommissie voor 2022 bestond zoals hierboven werd vermeld uit mevrouw Ank Baas en de heer Jan 
Boerendonk. Zij zijn bereid ook in 2023 deze taak op zich te nemen. Indien er leden zijn die deze rol ook willen 
uitvoeren, dan worden ze uitgenodigd zich bij de penningmeester te melden. 
 

5. Toelichting van het voorstel tot wijziging van de statuten 
De voorzitter neemt het woord: In de loop van afgelopen jaar zijn de oude statuten en de nieuwe statuten in de 
verschillende Nieuwsbrieven bekend gemaakt. Op de website van onze afdeling zijn de statuten in zijn geheel 
terug te vinden. Er waren twee redenen om de statuten aan te passen. Allereerst de nieuwe Wet Bestuur Toezicht 
Rechtspersonen (WBTR) vereist dat van alles in statuten wordt vastgelegd wat vroeger niet nodig was. De ver-
schillen heeft iedereen kunnen zien in de Nieuwsbrieven. Voorts is het vanuit onze eigen afdeling de wens ont-
staan onze afdeling in het vervolg aan te duiden met KBO Zuidplas. Als KBO afdelingsbestuur behartigen wij de 
belangen van ouderen naar ons gemeentebestuur. Inmiddels is dat niet meer de gemeente Nieuwerkerk aan den 
IJssel, maar de gemeente Zuidplas. Van ons mag worden verwacht dat wij dan ook opkomen voor de belangen in 
de andere dorpskernen. Nu hebben we geen leden uit deze kernen. Moordrechters waren altijd georiënteerd op 
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de KBO Gouda, Moerkapelle op KBO Zoetermeer en Zevenhuizen op KBO Waddinxveen. Wij beschikken niet over 
de gegevens vanuit de KBO administratie over KBO leden die wel in Zuidplas wonen maar niet in Nieuwerkerk. 
 
6. Vaststelling aantal aanwezige leden 
Al bij de opening van de vergadering is gememoreerd, dat niet de helft van de leden aanwezig is en daarom kan 
het wijzigingsvoorstel nu niet in stemming worden gebracht. 
Hierom zal na de pauze een tweede ledenvergadering worden gehouden, volgens de agenda die in de 
Nieuwsbrief van maart is gepubliceerd. 
 
7. Stemming 
Er wordt geen stemming gehouden. 
 
8. Bespreking vervolgstappen 
De stemming wordt verplaatst naar een tweede vergadering na de pauze, na sluiting van deze vergadering. 
 
9. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 
De voorzitter neemt het woord; 
 In het KBO-PCOB magazine is de laatste tijd aandacht geschonken aan het vertrek van 4 provincies, die geen 

onderdeel wilden zijn van de samenwerking met de PCOB. Dat geldt niet voor onze provincie. De doelstelling 
van de samenwerking op lange termijn blijft fuseren. Op korte termijn is dat niet mogelijk om juridische rede-
nen. Voor de nu kleiner geworden KBO-PCOB organisatie is het nodig om voldoende omvang te houden om 
een serieuze gesprekspartner te blijven. Daarom wordt een coalitie gesmeed met de ANBO, de vereniging van 
gepensioneerden en de NOOM (de vereniging van oudere immigranten). 

 Op lokaal niveau is al enkele jaren geleden een begin gemaakt met de samenwerking met de PCOB. Hierbij is 
een Samenwerkingsovereenkomst gemaakt, die door de pandemie niet kon worden getekend. Op 1 juni aan-
staande zal dat echter alsnog plaatsvinden, met daarbij een optreden van een conferencier. In de komende 
Nieuwsbrieven zal hierover meer worden medegedeeld. 

 De SAZ heeft recent haar deelname aan de SVO opgeschort. De reden hiervoor is dat men van mening is dat 
dit overleg te weinig resultaat oplevert. In SVO verband vergaderen we eens per zes weken, waarbij wethou-
der De Haas ook aanwezig is. Er is een gesprek gepland met het SAZ bestuur om na te gaan of de samenwer-
king weer kan worden hersteld. 

 Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 

10.  Sluiting 
De voorzitter dankt de leden voor hun aanwezigheid en inbreng en stelt voor na de pauze, waarin koffie en thee 
worden geserveerd, de tweede ledenvergadering te starten.  
Om 15:10h sluit de voorzitter de vergadering. 
                 

Belastingaangifte doen !!! 
Er zijn nog steeds veel mensen die geen aangifte inkomstenbelasting doen in de ver-
onderstelling dat er niets te halen valt. Dat is echter heel vaak toch het geval. Ook al hebt u naast uw AOW een 
klein pensioen dan kunt u toch al vaak geld terugkrijgen van de belastingdienst. Daarnaast geven veel mensen 
geld uit aan goede doelen en ook vaak veel aan zorgkosten die niet door de verzekering worden vergoed. Deze 
beide kostenposten blijken bij elkaar zo hoog te zijn dat de belastingdienst daar aftrekposten in ziet die leiden tot 
belastingverlaging als die posten boven een bepaalde drempel komen. D
op. Al dat geld kunt u alleen terugkrijgen als u aangifte doet van uw inkomstenbelasting. Dus laat geen geld liggen 
waar u recht op hebt. 
Ieder jaar is het weer een uitdaging om de belastingaangifte te doen. Ziet u het niet zitten om dit zonder hulp te 
doen, neem dan contact op met de KBO of PCOB. Onze vrijwilligers komen graag bij u thuis om u te helpen bij het 
invullen van uw aangifte. Zo nodig kunnen ze u ook informeren en helpen bij het aanvragen van uw zorg- en/of 
huurtoeslag, tegemoetkoming energiekosten, noodfonds, enz. 
Onze vrijwilligers hebben veel ervaring en zijn op de hoogte van de laatste belasting- en toeslagregels. Omdat er 
ieder jaar wel wijzigingen zijn in de belastingregels kunnen zij u helpen voorkomen dat u te veel betaalt.  
Inlichtingen: Bel op werkdagen en spreek uw naam en telefoonnummer in. U wordt binnen 24 uur teruggebeld voor 
het maken van een afspraak. Telefoon 06-20 00 56 24 of stuur een e-mail naar: svoarjobleeker@gmail.com 



 

Financieel Verslag 

 



 

 

 

Toelichting bij Financieel Jaarverslag 2023 
De afdracht aan de KBO Zuid-Holland en de landelijke KBO-  
is de afdracht aan de KBO Zuid- enomen: van 202 tot 209 leden.  
Voor Lief en Leed is een bescheiden bedrag uitgegeven. Wij roepen u op om oog te houden voor elkaar. 
Als u weet of iemand ziek is (of ander lief of leed), wilt u dit dan doorgeven aan het bestuur. Carien van 
Nierop zorgt voor mooie, meestal zelfgemaakte, kaarten bij felicitaties voor (kroon)verjaardagen of 
jubilea. Ook de kaarten met veel sterkte in een moeilijke periode worden erg gewaardeerd. 

Verslag kascontrolecommissie 
De kascommissie is voor de jaarlijkse controle op maandag 11 februari bijeen geweest en heeft in 
aanwezigheid van de penningmeester de stukken bestudeerd en steekproefsgewijs gecontroleerd en 
geen onrechtmatigheden geconstateerd. De kascontrolecommissie bestond dit jaar uit Cyriel Triesscheijn 
en Arjo Bleeker. 

Decharge bestuur en penningmeester voor het gevoerde financieel beleid 
Op de ALV  zal aan de leden gevraagd worden om het Financieel Jaarverslag 2023 goed te keuren en de 
penningmeester decharge te verlenen en het bestuur te dechargeren voor het  gevoerde financiële 
beleid. (Door dit besluit worden de penningmeester en het bestuur ontslagen van aansprakelijkheid m.b.t. 
de financiën.) 

Benoeming nieuwe leden kascontrolecommissie 
Op de ALV zullen nieuwe leden worden gevraagd. 

Sjaak Zuidwijk  
Penningmeester KBO Zuidplas  
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KBO afd. Nieuwerkerk aan den IJssel 

Verslag van de Algemene Leden Vergadering 2 van de Afdeling KBO-Nieuwerkerk aan 
den IJssel, gehouden op 9 maart 2023 in de St. Josephkerk. 
 

Aanwezig zijn: 
De heer M. de Groot (voorzitter)      
De heer J. Zuidwijk (penningmeester) 
De heer G. Henkens (secretaris) 
Mevrouw I. Vasterman (lid) 
En 44 leden van de KBO afdeling Nieuwerkerk aan den IJssel. 
De vergadering vindt plaats in de kerkzaal. In de Nieuwsbrief van april 2023 
opgenomen. 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 15:45h.  

2. Mededelingen 
Als agenda geldt die welke in de Nieuwsbrief maart 2023 op bladzijde 15 is gepubliceerd en ook op tafel ligt. In de 
pauze zijn aan alle aanwezigen 3 stembriefjes uitgedeeld. Een groene om voor de statutenwijziging te stemmen, 
een gele om tegen te stemmen en een witte om zich van stemming te onthouden of blanco te stemmen. 

3. Voorstel tot wijziging van de Statuten 
De wijzigingen die voorliggen betreffen de aanpassingen ten behoeve van de conformiteit met de WBTR en de 
naamswijziging van de afdeling. We stemmen twee keer. 

4. Vaststelling van het aantal aanwezige leden 
De penningmeester heeft vastgesteld dat er naast 4 bestuursleden nog 44 leden aanwezig zijn. 

5. Stemming 
De voorzitter brengt in stemming de statutenwijziging betreffende de WBTR aanpassingen: 
Alle aanwezigen steken het groene stembiljet omhoog. 
Niemand steekt een geel stembiljet omhoog en eveneens niemand een blanco. 
De voorzitter stelt vast dat wordt voldaan aan de vereiste 2/3 meerderheid van de aanwezigen en deze statuten 
wijzigingen zijn hierdoor dus aangenomen. 

De voorzitter brengt in stemming statutenwijziging betreffende de naamswijziging. 
45 groene stembiljetten worden omhoog gestoken, 3 gele en geen blanco. 
De voorzitter stelt vast dat wordt voldaan aan de vereiste 2/3 meerderheid van de aanwezigen en deze statuten 
wijziging is hierdoor dus aangenomen. 

6. Wat verder ter tafel komt 
Door verschillende leden wordt naar voren gebracht dat het veranderen van de naam zou moeten leiden tot 
leden uit de andere kernen van Zuidplas. Het bestuur zal zeker nu werk gaan maken om KBO leden uit die kernen 
erop te wijzen dat KBO Zuidplas hun verbinding vormt met de lokale overheid. Daarbij doet zich de moeilijkheid 
voor dat we niet beschikken over de gegevens van KBO leden uit de andere kernen. We moeten ons ook 
realiseren dat KBO lid zijn niet alleen gaat om belangenvertegenwoordiging, maar ook over ontmoeting en het is 
dus heel goed denkbaar dat een KBO-er uit Zevenhuizen die het gezellig heeft bij de KBO in Waddinxveen en uit 
Nieuwerkerk niemand kent zich KBO er van Waddinxveen blijft voelen. Maar het bestuur gaat in elk geval 
uitdragen dat we er voor alle KBO leden van Zuidplas zijn. 
De heren Boerendonk en Bleeker adviseren de omslag van de Nieuwsbrief ook zo snel mogelijk aan te passen, het 
bestuur neemt dit ter harte.  

7.  Sluiting 
De voorzitter dankt de leden voor hun aanwezigheid en inbreng. Het is nu tijd voor een drankje en het buffet van 
de Gouden Oceaan. 
Om 16:10h sluit de voorzitter de vergadering. 

 



website:  www.kbozuidplas.nl 
Bestuur, ledenadministrateur en medewerkers KBO afdeling Zuidplas  

Voorzitter:  
Marcel de Groot  
Gouwe 27  
2911 GA  Nieuwerkerk a/d IJssel 
tel. 0180 - 312939   
mobiel: 06-2463 2705 
voorzitter@kbozuidplas.nl       

Penningmeester: 
Sjaak Zuidwijk  
Pr. Alexanderlaan 98  
2912 AM  Nieuwerkerk a/d IJssel  
                  
mobiel: 06-1418 0264  
zuidwi@telfort.nl 

 

Secretaris/ledenadministrateur: 
George Henkens  

-Gravenweg 30   
2911 CG  Nieuwerkerk a/d IJssel  
mobiel: 06-21855804 
secretaris@kbozuidplas.nl  

 

Evenementen commissie: 
Irene Vasterman   
Valkendaal 41  
2914 RK  Nieuwerkerk a/d IJssel  
mobiel: 06-13745920  

 
 

 

HUBA   
Arjo Bleeker  
Iersestraat 5  
2914 TH Nieuwerkerk a/d IJssel  
mobiel: 06-20005624 
arjo@bleekhoog.nl  

 

HUBA  
Rennie Valentijn 
Dalkruid 5  
2914 BD  Nieuwerkerk a/d IJssel  

 
 

 

Gelieve wijziging van uw gegevens door te geven aan: 
ledenadministratie@kbozuidplas.nl                                   
De volgende Nieuwsbrief met nr. 4 (april) mag u rond 26 
maart 2024 verwachten.                                                  
Kopij voor die editie s.v.p. inleveren vóór 15 maart.  
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